

7 Days 6 Nights Taiwan West Coast

7天6晚台湾西线游

Tour code/ 团号: STWT-D7/07

Valid from Jun until Further Notice

*有效期从 2018 年 6 月 *

- **CITIES!**
城市!
- ❖ Taoyuan-Taipei -Taichung -Nantou-Miaoli -Hsinchu -Yilan
 - ❖ 桃园-台北-台中-南投-苗栗 -新竹-宜兰
- **SLEEP!**
住宿!
- ❖ **Hotel based on local 3-4* star (Final confirmation on similar standard)**
 - ❖ **当地 3-4*星住宿星级或温泉酒店 (最后确认于同等级酒店为准)**
 - ❖ Taipei (1N Ximen Relite Hotel-3*)
 - ❖ Taichung (1N Moving Star Hotel-4*)
 - ❖ Nantou (1N Pei Kong Creek Resort & Spa)
 - ❖ Taipei (1N SLV Motel-4*)
 - ❖ Yilan (1N Shangrila Leisure Farm)
 - ❖ Taipei (1N Fushin Hotel No.2-4*)
 - ❖ 台北 (1晚 西门俪莱商旅-3*)
 - ❖ 台中 (1晚 星动银河酒店-4*)
 - ❖ 南投 (1晚 北港溪沙八温泉渡假村)
 - ❖ 台北 (1晚 君迪商务旅馆-4*)
 - ❖ 宜兰 (1晚 香格里拉休闲农场)
 - ❖ 台北 (1晚 富信大饭店二馆-4*)
- **EAT!**
道地美食!
- ❖ Farm specialty
 - ❖ Taiwanese traditional
 - ❖ Aboriginal Flavour
 - ❖ Taiwan Dumpling
 - ❖ 农场风味
 - ❖ 正宗台菜
 - ❖ 原住民风味
 - ❖ 金品小龙包
- **SHOPPING STOP!**
指定购物站!
- ❖ Tianlu Art Centre, Aboriginal Specialty Centre, Pearl
 - ❖ 天禄、原住民特产中心、珍珠

Day 1 Kuala Lumpur → Taoyuan (40km) ⇄ Taipei

- Upon arrival, transfer to hotel and free at own leisure.
吉隆坡 → 桃园 (40 公里) ⇄ 台北
- 抵达后, 送往入住酒店休息, 自由活动。

Day 2 Taipei (171km) ⇄ Taichung (Hotel breakfast)

- **Jingtong Station:** It is a very old wooden station, still keeps old railway equipment such as desks, coal cabinets, signal lights and old-fashioned telephones from Japanese occupation.
- **Experience a ride Pinghsi Railway.** The railroad was originally built to transport coal.
- **Shifen Old Street:** The most famous stop along Pingxi Branch Line. It is not only a great place for photographs, sky lanterns and to see the unique scene of trains running right through the old street, but also a nice place to sample local snacks that will satiate your taste buds.
- **Jiufen:** It is famous for its rows of period-designed shop houses selling special snacks such as sweet taro balls and rice cakes.
- **Yin-Yang Sea (Car Tour):** At the Jingua mountain area, streams would flow into the sea in high mineral content soaked in the water, were which resulted the formation half golden half blue wonders at the sea coast.
- **Fengjia Night Market:** One of Taichung famous commercial business district. Delicious snack foods, quality clothes reasonable price and the trendiest mobile phones at excellent bargain prices.

台北 (171 公里) 📍 台中(早: 酒店)

- **菁桐车站:** 菁桐火车站是座非常古老木造车站, 车站内有古老铁路机具, 并且保留日据时代的办公桌、降煤柜、号志灯及老式电话筒, 不论是外观或是设施均相当具有古意。
- **平溪小火车:** 尝试乘搭传统铁路支线, 最初是为了运输自沿线矿坑开采而得的煤矿而兴建此路线。
- **十分老街:** 十分老街位于平溪地区最大的火车站十分站铁道两旁, 以全台独一无二火车门前过的街道奇景闻名, 常给游客带来意外的惊喜, 街道两旁有相当多天灯纪念品专卖店。
- **九份:** 曾经是挖金矿后的废弃山城, 因电影《悲情城市》而再度繁华, 成为台湾最热闹最长的一条老街, 各式各样的手信、纪念品及小吃, 吸引大量游客上山逛街, 千万不可错过有名的小吃~九份芋圆。
- **阴阳海 (车游):** 由于金瓜石山区溪水汇集入海, 水中矿物质含量颇高, 因此入海口长年形成一半金黄、一半碧蓝的奇景。
- **逢甲夜市:** 台湾最大观光夜市, 因『俗搁大碗』而吸引相当多民众前往朝圣; 新奇又有趣的小吃琳琅满目, 大肠包小肠、碳烤鸡排、懒人虾、红茶冰...等都是不可错过的美食。

Day 3 Taichung(57km) 📍 Nantou (Hotel breakfast/Aboriginal lunch/Taiwanese traditional dinner)

- **Sun Moon Lake (Include Cruising):** The largest lake in Taiwan.
- **Wen-Wu Temple:** Located at the shoulder of mountain where is on the north of Sun Moon Lake. Continue to visit Sun Moon Lake Aboriginal Specialty Centre.
- **By pass to Tunnel of Wine Pot,** it is composed of hundreds of wine pots and the stacking arrangement is like a tunnel looking from the entrance to the other end.

台中(57 公里) 📍 南投(早: 酒店 / 午原住民风味/ 晚: 正宗台菜)

- **日月潭风景区(含游湖):** 位于阿里山以北、能高山之南的南投县鱼池乡水社村。日月潭中有一小岛, 岛的东北面湖水形圆如日, 称日潭, 西南面湖水形觚如月, 称月潭, 统称日月潭。
- 参观文武庙。随后, 参观日月潭原住民特产中心。
- **途经酒瓮隧道:** 由数百个酒瓮推叠排列而成, 从入口处往另一端看犹如身在坑道隧道中。

Day 4 Nantou (57km) 📍 Taichung (56km) 📍 Miaoli (77km) 📍 Hsinchu (76km) 📍 Taipei (Hotel Breakfast/ Taiwanese traditional lunch)

- **Experience fruits picking. (Depending on the season)**
- **Carton King Creativity Park:** Located in Dakeng beauty, the park is divided into paper playing shop, handmade soaps house, known bamboo fish, mining houses dough DIY, cardboard king themed restaurant and a six -day workshop transfection topics.
- **Tahu Strawberry Winery:** The first domestic winery that produces strawberry wines. And it is also the only strawberry winery in Asia. You can witness the process of making strawberry wine and the ecology of strawberry farms.
- **Neiwan street:** One of the three railway lines in Taiwan, the streets are all with local characteristics of wild ginger flower dumplings, Purple bun, Hakka Lei Cha, cattle wan water, too pot rice Hakka cuisine.
- **Shilin Night Market:** The largest and most famous night market in the city.

南投 (57 公里) 📍 台中(56 公里) 📍 苗栗 (77 公里) 📍 新竹 (76 公里) 📍 台北 (早: 酒店/午: 正宗台菜)

- **採果体验:** 体验农场采果乐 :台湾素有水果王国的美称,四季皆有生产,种类繁多,采果也成为了台湾人最爱的旅游型态了,不仅好吃好玩,还有农场主人带着您一同了解水果生态及生长过程。
- **纸箱王创意园区:** 纸箱王创意园区, 以创造纸艺制品为主题的园区和餐厅。在环保新趋势之下, 为了提供更多元的创意文化体验, 园区内将天花板、壁纸、砖头、桌子、椅子、盘子、托盘、展架、灯具、模型、笔等等用品, 皆以纸箱来创制。
- **大湖草莓酒庄:** 大湖酒庄位于台湾草莓的故乡, 是国内第一家生产草莓水果酒的酒庄, 也是亚洲唯一的草莓酒制酒产地, 在此你可以认识了解到制酒的过程与草莓的生态。

- **內灣老街**：內灣為台灣三大鐵路支線之一，老街總長約有 200 公尺，街道兩旁皆是具有地方特色的野薑花粽、紫玉菜包、客家擂茶、牛浣水、過鍋米粉.....等客家美食。店家還不定時推出地方傳統手工藝活動。
- **士林夜市**：台北市最具規模的夜市之一，以各種傳統小吃聞名國內外，如豪大雞排、臭豆腐、蚵仔煎、青蛙下蛋、士林大香腸...等台灣小吃可品嚐。便宜的衣服首飾亦是購物的好選擇。

Day 5 Taipei (64km) ⇄ Yilan

(Hotel breakfast/ Taiwanese traditional lunch/ Farm specialty dinner)

- **Jimmy's Park**: It is the first public space dedicated to themes from famous Taiwanese illustrator, Jimmy. The place has been transformed into a place where the young and young at heart to take photographs. Many of Jimmy's famous characters and scenes have been reproduced here.
 - **Kingcar Orchid Garden**: Taiwan's largest producer of orchids, gold car companies, especially its orchid garden is open to become a garden visit, in addition to admire the beautiful orchids outside, upon will discover other floral plants.
 - **Green Onion Pancake DIY**: Enjoy a fun-filled note at a local farm and learn the ropes of farming with a spring onion farming experience. You will also enjoy a DIY spring onions pancake session, one of the prime producers of vegetables in Taiwan.
 - **Shangrila Leisure Farming** close to nature with participation in recreational activities.
- 台北 (64 公里) ⇄ 宜蘭 (早: 酒店 / 午: 正宗台菜/晚: 农场风味)
- **幾米公园**: 设立于宜兰火车站外的几米主题广场，它是全台湾首个依照几米画家的绘本而真实呈现的最夯景点，让您感受火车站不再是人们来匆匆去匆匆的刻板印象。欣赏奇妙的飞天火车，还有几米公园内的浪漫雕塑，和家人朋友留下美丽的相聚照片。
 - **金车兰花园**: 台湾为兰花生产大国，金车公司特别将其兰花园开放成为观光花园，除了可以欣赏美丽的兰花之外，亦有其他植物花艺可欣赏。
 - **葱明玩家 DIY**：跟着农场主人下田拔葱和洗葱。之后体验手作葱油饼，完成后在现场煎来食用，相信会是您这辈子吃过最美味的葱油饼。
 - **香格里拉休闲农场**: 享受大自然风景，体验夜间民俗活动：搓汤圆、打陀螺和放天灯。

Day 6 Taipei (Hotel breakfast/ Taiwan Dumpling lunch)

- **Shilin Residence**: The residence of President Chiang Kai shek during his life time. Here you can feel the style of life of President.
 - **Taipei 101**: The landmark of Taipei with the height of 508 meters. The building is an integration of the classic oriental culture, and Taiwan local characteristics offering elegant and spacious shopping space within the shopping center. (excluded observation deck, Approximately TWD 600)
 - **The National Sun Yat-sen Memorial Hall**: Located in Xinyi District, Taipei, Taiwan. It is a memorial to the Republic of China's National Father, Dr. Sun Yat-sen, and was completed on 1972.
 - **Raohe Street**: Tourist Night Market: It is 600 meters in length, near Shongshan Railway Station. There is a decorated-archway in front of the entrance. There are various shops and stands in the night market.
- 台北 (早: 酒店 / 午: 金品小龙包)
- **士林官邸花园**：为蒋介石总统生前的住所， 可以感受当时总统生活的气派，现在为一座生态公园， 不定时举办花展供游客欣赏。
 - **台北 101**：台北标志性的最高建筑。为台北最佳办公大楼、最佳购物中心与最佳旅游景点。(观景台自费，大概台币 600)
 - **孙中山纪念馆**：为纪念国父孙中山先生而设立，建筑气派雄伟庄严，并可远挑台北 101 大楼。
 - **饶河夜市**：夜市中有美食、饰品、游戏、精品、民俗技艺及百货等约四百多个摊位与店家，吸引许多民众前来购物及品尝美食小吃。

Day 7 Taipei → Kuala Lumpur (Hotel breakfast)

- Time to bid farewell to these exciting destinations and bring home wonderful memories!
台北 → 吉隆坡 (早:酒店)
- 送往机场搭乘国际航班返回家园，结束愉快的旅程，带着美丽的回忆与纪念品，与家人和朋友共同分享。



FLIGHT DETAILS

Departure Date	Destination	Flight Number	ETD	ETA	Remarks



TOUR FARE

Departure Date	Normal Fare	Discounted Fare	Tipping	Premium Item (Inclusive of GST)	Visa

International Airport taxes	Malaysia Airport Taxes (Inclusive of GST)	ACF	Travel Insurance	TOTAL	

Disclaimer:

1. Tour commentary will be conducted in Chinese.
2. We reserve the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
3. All flights and hotels are provisional and will be subject to our final confirmation.
4. Local specialty meals are subject to the season and availability at time of travel.
5. Sight-seeing places are subject to erratic weather conditions caused by global warming climate change.
6. The group departure is subject to a minimum group size of 25 paying adults and a maximum of 38 paying adults.
7. All pictures shown are for illustration purposed only, actual may varies.

免责声明:

1. 全程使用中文讲解。
2. 我们有权改变顺序或更改，修正或改变行程，如果有必要，恕不另行通知。
3. 所有航班及酒店乃暂定性，最终确认将随后通知。
4. 膳食安排将可能因季节材料转换及不同出发日期而有所变动。
5. 行程景点将视全球气候变化而做适当的更改。
6. 本团成团人数将以最少25位及不多于38位付费成人作为标准。
7. 所有显示图片均仅供为说明用途，实际可能会有所不同。

Preferred Agent

Operated by



PARLO TOURS SDN BHD 壩羅旅游社有限公司 (24106-H/KPL 0218)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. E-mail : outbound@parlotours.com.my/ Website : www.parlotours.com.my

Kuala Lumpur 03-2726 6088 / 03-2274 7877 • Ipoh 05-255 9566 • Sekinchan 03-3241 8816
 • Teluk Intan 05-625 8211 • Sitiawan 05-691 0081 • Johor Bahru 07-279 1510 • Penang 04-227 5600